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Bydelsplanen indeholder en række konstateringer om bydelens positive, gode og rolige måde at 
fungere på.

Vanløse er stort set et uproblematisk sted at bo, hvis man er et normalt arbejdende menneske.

I bydelsplanen beskrives med udgangspunkt  i den sociale hvidbog, "Vanløse på kryds og tværs", 
fordele og bagdele socialt og sundhedsmæssigt, ved at bo og leve i Vanløse. Begge steder beskrives 
de positive træk ved livet i Vanløse og der findes også en række påpegninger af, hvor der er 
svagheder, og der er også ikke særlige tydelige, men gode forslag til, hvordan forholdene for enlige, 
ældre og unges liv kan forbedres.
Det er ord som:
sammenhæng
tilgængelighed
mulighed ror styrkelse af og opretholdelse af et sundt og aktivt liv.

Konkret peger bydelsplanen på en række områder, hvor livsforholdene kan styrkes og forbedres.

For ældreområdet mangler, der konkretisering af, hvor de særlige ældre, handicap og plejeboliger 
skal være og hvor mange, der skal være. Det samme gælder forsyningen med faciliteter til aktiviteter 
og samvær blandt ældre og yngre pensionister.
Endelig bør der findes et egnet opholds/værested for "skæve elementer".

Fysisk og social tilgængelighed er et andet punkt, der har stor betydning for ældre. Dette er dels ikke 
belyst og der mangler, at relevante myndigheder inddrages. Der er grupper og foreninger, der lider 
under manglende tilgængelighed.
Det er omtalt, at cykelparkeringen bør forbedres. Dette anser vi for at være meget nødvendigt ( bl. a 
Frode Jakobsens Plads)
Endelig skal det anføres, at offentlige toiletforhold bør forbedres væsentligt.

Det foreliggende forslag til bydelsplan er i sin nuværende form et godt udgangspunkt for samarbejde 
og dialog om Vanløses fremtid.
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